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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 57 

от 30.04.2015 г. 
 

Днес, 30.04.2015 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, Живка Великова, Тюркян Мехмед и 

Йорданка Количкова. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Стефка Жекова – секретар на общината, Иван Енчев – 

Директор на Дирекция СА, Камелия Христова – ст. специалист Общинска 

собственост, кметове на кметства и кметски наместничества от общината. 
 

Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо 

Жекова, уважаеми специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на 

кметства и кметски наместници от общината, добър ден и добре дошли на 

днешното заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват всички общински съветници-11/ и ОбС може да взема законни 

решения. 

 Откривам днешното 57 – мо заседание на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 6/17.04.2015 г. съм 

свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. Имате проекта на 

дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Колеги, междувременно получихме и входирахме в ОбС четири нови 

докладни записки с вх. № 095, 096, 097 и 098 от 20 и 22.04.2015г. 

1.Докладна записка относно Издаване на нов запис на заповед от Община 

Алфатар в полза на ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, обезпечаващ 

авансово плащане по договор № 19/321/00251 от 11.05.2010 г. по Мярка 321 

„Основни услуги за населението и икономиката в селските райони” за Проект 

„Реконструкция и рехабилитация на водоснабдителни системи и съоръжения в 

с.Алеково и с. Васил Левски, Община Алфатар”, сключен между Община Алфатар 

и ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция. 

2.Докладна записка относно Дарение на вещ частна общинска собственост- 

автомобил Opel Vivaro. 
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3.Докладна записка относно Промяна на характера на собствеността и замяна 

на имот – общинска собственост с част от имот частна собственост в с.Васил 

Левски и  

4.Докладна записка относно Разпореждане с недвижим имот частна общинска 

собственост.  

Разгледани са на заседанията на ПК. Давам думата на вносителя на докладните 

записки още веднъж да разясни кое наложи представянето им в ОбС за включване 

в дневния ред след изготвената покана за днешното заседание? 

Йорданка Узунска: Докладна записка относно Издаване на нов запис на 

заповед от Община Алфатар в полза на ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, 

обезпечаващ авансово плащане по договор № 19/321/00251 от 11.05.2010 г. по 

Мярка 321 „Основни услуги за населението и икономиката в селските райони” за 

Проект „Реконструкция и рехабилитация на водоснабдителни системи и 

съоръжения в с.Алеково и с. Васил Левски, Община Алфатар”, сключен между 

Община Алфатар и ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция е продиктувана от 

това, че сроковете които са определени съгласно програмния период, трябва да 

бъде удължено действието им. Има промяна в Наредба № 24 и № 25 (във връзка с 

тези проекти) и там има възможност за удължаване на сроковете за изпълнение. 

Затова докладната записка е внесена по-късно и трябва да влезе в днешния дневен 

ред, за да се вместим в сроковете . 

Докладна записка относно Дарение на вещ частна общинска собственост- 

автомобил Opel Vivaro. Става въпрос за автомобил закупен по проект , който се 

ползва от дома за стари хора. Имаше определен срок от 5 г. за наблюдение и 

изпълнение на проекта. Срокът на договора е изтекъл, поради което собствеността 

на автомобила следва да се прехвърли на бенефициента, а именно ДСХ, ЦНСТ 1 и 

ЦНСТ 2. Знаете, че имат необходимост от такъв автомобил и това налага да се 

вземе такова решение. Сега, след направения ремонт от претърпяното ПТП може да 

се прехвърли, за да стане тяхна собственост. Автомобила не е закупен със средства 

само по проекта, а имаше финансиране и от общината. След като е общинска 

собственост е необходимо решение на ОбС Алфатар. 

Докладна записка относно Промяна на характера на собствеността и замяна на 

имот – общинска собственост с част от имот частна собственост в с.Васил Левски: 

има взето решение от ОбС Алфатар за замяна на част от недвижим имот с №002041 

собственост на „Стрелец 99” ЕООД и част от имот №101105 собственост на 

Община Алфатар в землището на с. Васил Левски. Извършена е процедурата по 

дадените в решението указания и е изготвен проект за делба на имотите, като 

местоположението на полският път е преместено. За да се уредят сметките между 

двете страни е необходимо да се извърши замяната на имотите, въз основа на 

представените скици – проект. Площта на имотите е равна, поради което няма 

парично уравняване на дяловете. Променя се мястото на пътя, от средата на двата 

парцела отива в края , защото и двата парцела са на един и същ собственик , за да 

си уедри имота . Той няма да пречи на други собственици. И с това се финализира 

тази процедура. Необходимо е решение на ОбС Алфатар, за да се извърши 

замяната. 

Докладна записка относно Разпореждане с недвижим имот частна общинска 

собственост: става въпрос за постъпило инвестиционно намерение за закупуване на 

недвижим имот частна общинска собственост, намиращи се в с. Чуковец. За да 
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стартира процедура за продажба е необходимо решение на ОбС Алфатар. Сградата 

се нуждае от основен ремонт на покрива, за който община Алфатар няма 

възможност. Имота не е включен в „Програмата за управление и разпореждане с 

имоти – общинската собственост в Община Алфатар през 2015 год.”, поради което 

при евентуално решение за продажба трябва да бъде включен в  раздел ІІ, „Б” 

„ИМОТИ, КОИТО ОБЩИНА АЛФАТАР ИМА НАМЕРЕНИЕ ДА ПРОДАДЕ”. 

Извършена е оценка от лицензиран оценител, както и данъчна оценка на имота. От 

правна страна няма пречка за разпореждане с имота чрез продажба, съгласно 

изготвеният Правен анализ. 

Златка Питакова: Благодаря Ви г-жо Узунска за разяснението. На 

заседанието на ПК „Бюджет и финанси...” бяха обсъдени новите докладни и 

становището на комисията, както и на останалите комисии беше : тези 4 докладни 

записки да бъдат включени в проекта на дневния ред на днешното заседание на 

ОбС - 30.04.2015г., както следва: 

т. 4. Докладна записка относно Издаване на нов запис на заповед от Община 

Алфатар в полза на ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, обезпечаващ 

авансово плащане по договор № 19/321/00251 от 11.05.2010 г. по Мярка 321 

„Основни услуги за населението и икономиката в селските райони” за Проект 

„Реконструкция и рехабилитация на водоснабдителни системи и съоръжения в 

с.Алеково и с. Васил Левски, Община Алфатар”, сключен между Община Алфатар 

и ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция; 

т. 5. Докладна записка относно Дарение на вещ частна общинска собственост 

автомобил Opel Vivaro. 

т. 11. Докладна записка относно Промяна на характера на собствеността и 

замяна на имот – общинска собственост с част от имот частна собственост в 

с.Васил Левски; 

и т. 12. Докладна записка относно Разпореждане с недвижим имот частна 

общинска собственост. 

Който е съгласен тези докладни записки да бъдат включени в проект на дневен 

ред за днешното заседание по този ред , моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

ПРИЕМА СЕ 
 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви проекта на дневен ред с 

направените допълнения: 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
  

1. Докладна записка относно Отчет за работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците януари - март 2015 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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2. Докладна записка относно Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страна на Кмета на Община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страна на Председателя на Община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно Издаване на нов запис на заповед от Община 

Алфатар в полза на ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, обезпечаващ 

авансово плащане по договор № 19/321/00251 от 11.05.2010 г. по Мярка 321 

„Основни услуги за населението и икономиката в селските райони” за Проект 

„Реконструкция и рехабилитация на водоснабдителни системи и съоръжения в с. 

Алеково и с. Васил Левски, Община Алфатар”, сключен между Община Алфатар и 

ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно Дарение на вещ частна общинска собственост- 

автомобил Opel Vivaro. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно Приемане на отчет за изпълнение на Общинска 

програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2014 година и Общинска 

програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2015 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно Приемане на Наредба за издаване на карти за 

паркиране на превозни средства, управлявани от или превозващи лица с трайни 

увреждания на територията на Община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно Провеждане на общо събрание на Асоциацията по 

ВиК на област Силистра. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно Приемане на Наредба за принудително 

изпълнение на заповеди за премахване на незаконни строежи или части от тях от 

Община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху имот частна общинска собственост. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно Промяна на характера на собствеността и замяна 

на имот – общинска собственост с част от имот частна собственост в с. Васил 

Левски. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно Разпореждане с недвижим имот частна общинска 

собственост. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Който е съгласен така предложения проект на дневен ред да стане дневен ред 

за днешното заседание, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
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Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

На основание чл.21 , ал.1 и ал.2 от ЗМСМА,Общински съвет взе следното : 
 

РЕШЕНИЕ № 473 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно Отчет за работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците януари - март 2015 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страна на Кмета на Община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страна на Председателя на Община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Издаване на нов запис на заповед от Община Алфатар в полза на ДФ 

„Земеделие” – Разплащателна агенция, обезпечаващ авансово плащане по договор 

№ 19/321/00251 от 11.05.2010 г. по Мярка 321 „Основни услуги за населението и 

икономиката в селските райони” за Проект „Реконструкция и рехабилитация на 

водоснабдителни системи и съоръжения в с. Алеково и с. Васил Левски, Община 

Алфатар”, сключен между Община Алфатар и ДФ „Земеделие” – Разплащателна 

агенция. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно Дарение на вещ частна общинска собственост- 

автомобил Opel Vivaro.. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно Приемане на отчет за изпълнение на Общинска 

програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2014 година и Общинска 

програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2015 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно Приемане на Наредба за издаване на карти за 

паркиране на превозни средства, управлявани от или превозващи лица с трайни 

увреждания на територията на Община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно Провеждане на общо събрание на Асоциацията по 

ВиК на област Силистра. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно Приемане на Наредба за принудително 

изпълнение на заповеди за премахване на незаконни строежи или части от тях от 

Община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху имот частна общинска собственост. 
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                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно Промяна на характера на собствеността и замяна 

на имот – общинска собственост с част от имот частна собственост в с. Васил 

Левски. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно Разпореждане с недвижим имот частна общинска 

собственост. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно Отчет за работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците януари-

март 2015 година. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси….” на своето редовно заседание разгледа обстойно отчета за работата на 

общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за 

месеците януари-март 2015 година. Г-жа Узунска ни даде допълнителна 

информация за настъпили промени за вече изпълнени решения след входирането 

на отчета в ОбС Алфатар. Колеги, имате ли въпроси относно отчета? Давам думата 

на вносителя на докладната записка. 

Йорданка Узунска: Аз искам да повторя кои решения са вече изпълнени: 

РЕШЕНИЕ № 396/31.10.2014 г. – дарение на недвижим имот в полза на 

община Алфатар/с. Кутловица-Орхан Мехмедов/. 

Решението е изпълнено на 22.04.2015 г. 

РЕШЕНИЕ № 469/27.03.2015 – относно приета декларация за подкрепа на 

община Шумен и участие в кръгла маса за обсъждане на необходимостта и 

възможностите за изграждане на съоръжения на пътната инфраструктура. 

Решението е изпълнено. На 21.04.2015 г. се състоя срещата на кръглата маса 

и беше подписана такава декларация и новото което беше, че взеха решение към 

края на месец януари да има нова среща в гр. Силистра по повод същите тези 

въпроси, които бяха обсъдени на кръглата маса. 

Нели Маринова: И аз искам да направя едно допълнение относно: 

РЕШЕНИЕ № 445/17.02.2015 г. –даване съгласие община Алфатар да 

кандидатства пред фонд „Социална закрила” с проект „Реконструкция и 

модернизация на съществуваща материална база - перално помещение в Дом за 

стари хора гр.Алфатар”. 

Решението е изпълнено. Имаме положителен отговор. Проекта е одобрен. 

Като Директор на Дома за стари хора искам да благодаря на колегите за 

даденото съгласие за кандидатстване и съфинансиране на проекта. 

Становището на комисията „Бюджет и финанси” е да бъде приет отчета за 

работата на общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС 

Алфатар за месеците януари-март 2015 година във варианта, в който е предложен 

след направените разяснения. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение: 
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На основание чл.21, ал.1, т.24 и във връзка с чл.44, ал.1, т. 7 от ЗМСМА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 
 

РЕШЕНИЕ № 474 
 

 

1. Приема отчета за работата на общинска администрация Алфатар по 

изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците януари-март 2015 година. 
 

 

 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за първото 

тримесечие на 2015 г. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо председател. В комисията „Бюджет и 

финанси….” беше разгледана докладната записка относно одобряване на 

извършените разходи за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар. 

Разгледана беше и справката. Нямаме въпроси към г-жа Узунска. Становището на 

комисията „Бюджет и финанси” е да бъдат одобрени извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за първото тримесечие на 

2015 г. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в 

страната, предлагам Общински Алфатар съвет да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 475 
 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от Кмета на 

Община Алфатар – г-жа Йорданка Узунска за първото тримесечие на 2015 г., съг-

ласно Приложение №1. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
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РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на Общински съвет за 

първото тримесечие на 2015 г. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо председател. Аналогична докладна. В 

комисията „Бюджет и финанси….” беше разгледана докладната записка относно 

одобряване на извършените разходи за командировки в страната на Председателя 

на Общински съвет. Разгледахме също и справката за направените разходи. 

Становището на комисията „Бюджет и финанси” е да бъдат одобрени извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на Общински съвет за 

първото тримесечие на 2015 г. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение. 
 

На основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в 

страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 476 
 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от 

Председателят на Общински съвет Алфатар – г-жа Златка Питакова за първото 

тримесечие на 2015 г., съгласно Приложение №2. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно Издаване на нов запис на 

заповед от Община Алфатар в полза на ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, 

обезпечаващ авансово плащане по договор № 19/321/00251 от 11.05.2010 г. по 

Мярка 321 „Основни услуги за населението и икономиката в селските 

райони” за Проект „Реконструкция и рехабилитация на водоснабдителни 

системи и съоръжения в с. Алеково и с. Васил Левски, Община Алфатар”, 

сключен между Община Алфатар и ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря. Това е една от допълнителните докладни ,която 

комисия „Бюджет и финанси….” разгледа. На заседанието на ПК г-жа Узунска 

внесе пояснение. Касае мярка 321 „Реконструкция и рехабилитация на 

водоснабдителни системи и съоръжения в с. Алеково и с. Васил Левски, Община 

Алфатар”, за подписване на анекс за удължаване срока по договор № 19/321/00251.  
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Становището на комисията „Бюджет и финанси” е да бъде приета докладната 

записка във вида предложен от вносителя. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 10 и т. 24, и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация и договор за отпускане на 

финансова помощ 19/321/00251 от 11.05.2010 г. по Мярка 321„Основни услуги за 

населението и икономиката в селските райони” за Проект „Реконструкция и 

рехабилитация на водоснабдителни системи и съоръжения в с. Алеково и с. Васил 

Левски, Община Алфатар”, сключен между Община Алфатар и ДФ „Земеделие” – 

Разплащателна агенция, седалище и адрес на управление гр. София, бул. „Цар 

Борис III” №136, ЕИК по БУЛСТАТ 121100421, идентификационен номер по ДДС 

№ BG121100421, представляван от Изпълнителния директор, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 477 
 

1. Упълномощава кмета на Община Алфатар да подпише Запис на заповед, без 

протест и без разноски, платим на предявяване в полза на ДФ „Земеделие” – 

Разплащателна  агенция в размер на 1 804 052.61 лева, (един милион осемстотин и 

четири хиляди петдесет и два лева и шестдесет и една стотинки) за 

обезпечаване на 110 % от заявения размер на авансово плащане по договор за 

отпускане на финансова помощ № 19/321/00251 от 11.05.2010 г. по Мярка 321 

„Основни услуги за населението и икономиката в селските райони” за Проект 

„Реконструкция и рехабилитация на водоснабдителни системи и съоръжения 

в с. Алеково и с. Васил Левски, Община Алфатар”, сключен между Община 

Алфатар и ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция. 

2. Възлага на кмета на Община Алфатар да подготви необходимите документи 

за подписване на анекс за удължаване срока по договор № 19/321/00251 от 

11.05.2010 г. и да ги представи пред ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно Дарение на вещ частна общинска 

собственост - автомобил Opel Vivaro. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

„Общинска собственост...” беше разгледана и тази докладна. Чухме мотивите от 

вносителя относно дарението. Становището на комисията „Общинска 
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собственост...” е така предложението решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.35, ал.5 от ЗОС и чл.47, ал.1 от 

Наредбата за реда придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи 

общинска собственост на Община Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар 

да вземе следното: 
 

 

 

РЕШЕНИЕ № 478 
 

1. Дава съгласие за дарение  на автомобил Opel Vivaro с регистрационен CC 34 

44 CB на ДСХ, ЦНСТ 1 и ЦНСТ 2, с адрес на управление гр.Алфатар, ул.”Йордан 

Петров” № 1 чрез Директор – Нели Маринова Маринова. 

2. Възлага на Кмета на Община Алфатар, съобразно горното решение  да 

издаде Заповед, сключи договор и предаде веща. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно Приемане на Отчет за 

изпълнение на Общинска програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2014 

година и Общинска програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2015 

година. 

Давам думата на г-жа Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, 

социални дейности, трудова заетост….” за становище на комисията. 

Живка Великова: На заседание на ПК „Социални дейности” беше разгледан 

отчета за изпълнение на Общинска програма за закрила на детето в Община 

Алфатар за 2014 година и Общинската програма за закрила на детето за 2015 

година. На заседанието не възникнаха въпроси и становището на комисия 

„Социални дейности” е приема отчета за изпълнение на Общинска програма за 

закрила на детето в Община Алфатар за 2014 година и Общинската програма за 

закрила на детето в Община Алфатар за 2015 година. 

 Колеги, имате ли въпроси относно докладната записка? 

Златка Питакова: Заповядайте , колеги ? 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: На заседанието на ПК „Образование и култура” 

също беше разгледана докладната записка. Не постъпиха въпроси и запитвания от 

колегите и становището на комисията по „Образование и култура” е приема отчета 

за 2014 г. и новата общинска програма за закрила на детето за 2015 година. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. Зачитам предложението за решение: 
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На основание чл. 21, ал.1, т.12 и т. 24 от ЗМСМА и чл.3 от Правилника за 

прилагане на Закона за закрила на детето, предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 479 
 

1. Приема Отчет за изпълнение на Общинска програма за закрила на детето в 

Община Алфатар за 2014 година. 

2. Приема Общинска програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2015 

година. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно Приемане на „Наредба за 

издаване на карти за паркиране на превозни средства, управлявани от или 

превозващи лица с трайни увреждания на територията на Община Алфатар”. 

Давам думата на г-жа Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, 

социални дейности, трудова заетост….” за становище на комисията. 

Живка Великова: На заседание на ПК „Социални дейности” беше разгледана 

наредбата. Становището на комисия „Социални дейности” е да бъде приета 

„Наредба за издаване на карти за паркиране на превозни средства, управлявани от 

или превозващи лица с трайни увреждания на територията на Община Алфатар” с 

направеното допълнение в основанието: чл. 26, ал. 2 и чл. 28, ал. 1 от ЗНА. 

Златка Питакова: Други колеги? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”: На заседание на ПК беше разгледана 

наредбата. Приемаме допълнението към основанието и становището на комисията 

„Общинска собственост...” е приема „Наредба за издаване на карти за паркиране на 

превозни средства, управлявани от или превозващи лица с трайни увреждания на 

територията на Община Алфатар” в този вид. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: В комисия „Бюджет и финанси” също беше 

разгледана наредбата за издаване на карти за паркиране на превозни средства, 

управлявани от или превозващи лица с трайни увреждания. Становището на 

комисията „Бюджет и финанси” е за приемане на наредбата в този вариант с 

направеното допълнение в основанието. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение с направеното 

допълнение в основанието: 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 99а от ЗДвП , чл. 8, чл. 

26, ал. 2 и чл. 28, ал. 1 от Закона за нормативните актове, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 480 
 

1. Приема „Наредба за издаване на карти за паркиране на превозни средства, 

управлявани от или превозващи лица с трайни увреждания на територията на Об-

щина Алфатар”. 

2. Възлага на Кмета на Община Алфатар да предприеме по следващите съглас-

но закона действия в изпълнение на решението по т.1. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно Провеждане на общо събрание на 

Асоциацията по В и К на област Силистра. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

беше разгледана и тази докладна записка. Беше направено уточнение за промяна в 

датата на свиканото редовно заседание на общото събрание на Асоциация по ВиК 

от 18.05.2015 г. на 25.05.2015 г. Относно делегиране на правата на представителя 

на общината. Становището на комисията „Общинска собственост...” е да се приеме 

проекта за решение в посочения вид. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 198е, ал.5 от Закона 

за водите, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 481 
 

 

1. Възлага на представителя на Община Алфатар в общото събрание на Асо-

циацията по В и К на област Силистра да гласува ЗА приемане на отчета по т.1 от 

дневния ред на заседанието, насрочено за 25.05.2015 г.; 

2. Възлага на представителя на Община Алфатар в общото събрание на 

Асоциацията по В и К на област Силистра да гласува ЗА приемане на отчета по т.2 

от дневния ред на заседанието. 

3. Възлага на представителя на Община Алфатар в общото събрание на 

Асоциацията по В и К на област Силистра да гласува ЗА приемане на бюджета по 

т.3 от дневния ред на заседанието. 
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4. Възлага на представителя на Община Алфатар в общото събрание на 

Асоциацията по В и К на област Силистра да гласува ЗА вземане на решението по 

т.4 от дневния ред на заседанието. 

5. Възлага на представителя на Община Алфатар в общото събрание на 

Асоциацията по В и К на област Силистра да приема предложенията към т.5 

,,Други” от предварителния дневен ред за информация, като при необходимост да 

гласува по негова преценка, с оглед запазване интересите на Община Алфатар. 
 

 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно Приемане на Наредба за 

принудителното изпълнение на заповеди за премахване на незаконни строежи или 

части от тях от Община Алфатар. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

беше обстойно разгледана Наредбата за принудителното изпълнение на заповеди за 

премахване на незаконни строежи или части от тях от Община Алфатар. Такава 

наредба трябва да има, за да може общинска администрация да си изпълнява по-

добре работата. И тук имаше допълнение в основанието: чл. 26, ал. 2 и чл. 28, ал. 1 

от ЗНА. Наредбата е направена в интерес и на общинска администрация и на 

населението. Становището на комисията „Общинска собственост...” е така 

предложението решение да стане решение на днешното заседание с направеното 

допълнение в основанието. 

Златка Питакова: Получихме писмо от Окръжна прокуратура – Силистра във 

връзка с тази наредба, в което пише, че в срок до 30.04.2015 г. трябва да се изпрати 

справка дали е приета от общинските съвети и кога Наредба за реда, по който се из-

пълняват принудително заповедите за премахване на незаконни строежи. Кмета на 

Общината е дал отговор, че се очаква на 30.04. 2015 г. да бъде приета тази наредба и 

Община Алфатар нее спомената в писмото. 

Йорданка Узунска: От нас се иска в срок до 05.05.2015 г. да се изпрати в Ок-

ръжна прокуратура Силистра приетата наредба, като бъде упоменато с кое решение 

на ОбС Алфатар е приета. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение с 

направеното допълнение в основанието: 
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На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 225а от ЗУТ и чл.26, 

ал.2 и чл.28, ал.1 от Закона за нормативните актове, предлагам Общинския съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 482 
 

1. Приема „Наредба за принудителното изпълнение на заповеди за премахване 

на незаконни строежи или части от тях от Община Алфатар”. 

2. Възлага на Кмета на община Алфатар изпълнение на наредбата. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно Учредяване на безвъзмездно 

право на ползване върху част от имот частна  общинска собственост. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията по докладната записка. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме докладната записка. Тук става въпрос за изтичане срока на договора за 

безвъзмездно право на ползване, върху имот частна общинска собственост. 

Предлага общинска администрация новия договор да бъде сключен за срок от 10 

(десет) години. Всичко е в обществен интерес и обществена полза. Становището на 

комисията „Общинска собственост...” е така предложеното решение да стане 

решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 39, ал.4 от Закона за общинската собственост, чл.68, ал.2 от 

Наредбата за реда придобиване и управление с имоти и вещи общинска 

собственост, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 483 
 

1. Дава съгласие за учредяване безвъзмездно право на ползване на „ В и К” 

ООД с ЕИК 828050351, адрес на управление гр.Силистра, ул.”Баба Тонка” №19, 

върху част от имот частна  общинска собственост представляващи две помещения 

едното със ЗП от 28 кв.м. (двадесет и осем) и второ помещение със ЗП от 238 кв.м. 

(двеста тридесет и осем),  обща застроена площ от 266 кв.м. (двеста шестдесети 

шест), намиращи се в сграда с идентификатор 00415.501.848.1, с административен 

адрес гр.Алфатар, ул.Йордан Петров №11, и прилежащ терен от  330 кв.м. ( триста 

и тридесет) част от поземлен имот  с идентификатор 00415.501.848, с лице от към 

ул. „Стефан Караджа”, АОС (ч) №352/03.05.2012г., вписан в Службата по 
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Вписванията на 04.05.2012г. с вх.рег. №3299, том VII, стр.75, ПК 30293; 30294, 

дело 1249. 

2. Учредява безвъзмездно право на ползване е за срок от 10 години. 

3. Възлага на Кмета на Община Алфатар, съобразно горното решение да 

издаде Заповед, сключи договор и предаде имота. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка единадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Промяна на характера 

на собствеността и замяна на имот – общинска собственост с част от имот частна 

собственост в с. Васил Левски.  

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме и тази докладна. Получихме разяснение от г-жа Узунска, че просто се 

променя мястото на пътя, от средата на двата парцела отива в края , защото и двата 

парцела са на един и същ собственик , за да си уедри имота . Той няма да пречи на 

други собственици. И с това се финализира тази процедура. Становището на 

комисията „Общинска собственост...” е приема така предложеното решение да 

стане решение на днешната сесия. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма . Предлагам , Общински съвет 

Алфатар да вземе следното : 

РЕШЕНИЕ № 484 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 6, ал. 1 от ЗОС и във връзка с 

изготвена Скица –проект за замяна на посочените имоти, част от имот  № 101105 с 

площ от 0,564 дка в землището на с. Васил Левски, община Алфатар, сменя 

характера си от публична общинска собственост в частна общинска собственост.  

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 40, ал. 1 от ЗОС и чл. 21, ал. 

4 от ЗОС , ДАВА СЪГЛАСИЕ ЗА ИЗВЪРШВАНЕ НА ЗАМЯНА със „Стрелец 99” 

ЕООД, на 0,564 дка общински имот, част от имот  № 101105, представляващ имот с 

нов № 101211, при граници на полския път – имоти № 002012, 101166, 081002, 

002009 и 002041 срещу част от имот собственост на „Стрелец 99” ЕООД, 

представляващ част от имот с площ от 0,564 дка, който е част от имот № 002041, 

представляващ имот с нов № 002043, при граници и съседи: 002042, 002009, 002014 

и 101102. 

3. Възлага на кмета на Община Алфатар да извърши по следващите 

процедури по продажбата по предвидения за това начин в Закона за общинската 
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собственост и Наредбата за реда придобиване, управление и разпореждане с имоти 

и вещи общинска собственост в община Алфатар, и да сключи Договор. 
 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Разпореждане с 

недвижим имот частна общинска собственост. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви. На заседанието на постоянната комисия 

разгледахме докладната записка. Тя е от допълнително внесените докладни 

записки. Запознахме се всички с нея. Становището на комисия ”Общинска 

собственост...” беше приема така предложеното решение. Но мисля, че това наше 

решение не е правилно. Г-жа Узунска ни обясни на заседанието на комисията, че 

тази сграда се нуждае от основен ремонт на покрива, за който общината няма 

средства. Направи ми впечатление, че статута на сградата е Клуб на пенсионера. В 

с.Чуковец няма да има общинска собственост , а някога може да имат 

необходимост от клуб на пенсионера или инвалида. Аз ще гласувам „Против”. 

Йорданка Узунска: Ако не се продаде сградата, трябва ние да правим 

ремонта. А има ли заложени средства в бюджета за 2015 г. за основен ремонт на 

тази сградата? 

Бюрхан Акиф- кмет на с. Чуковец: И двете сгради (Клуб на пенсионера и 

детската градина) се нуждаят от ремонт и ако не се отремонтират ще паднат. 

Нели Маринова: И мен ме впечатли статута на сградата! Имам въпрос: има 

ли регистриран клуб на пенсионера и инвалида в с. Чуковец? Ако има такъв може 

да се кандидатства по програми, ако е регистриран може да стане „Клуб на 

инвалида”. Нека да се търсят варианти и възможности за отремонтиране на 

сградата. Аз я виждам и като социална услуга (дневен център за възрастни хора, 

може и с увреждания). Търсим варианти и възможности и за делегирана държавна 

дейност. Разкриват се работни места и т.н. Моето становище е да се преосмисли 

докладната записка за по късен етап , за да бъде запазена и съхранена общинската 

собственост. Затова трябва оптимално да се огледат нещата. Аз ще гласувам 

„Въздържала се”. 

Живка Великова: Подкрепям г-жа Нели Маринова и г-н Марин Пейчинов и 

ще гласувам „Против”. Може да се сключи анекс към договора и наемателя да си 

направи ремонта за сметка на наема, или да се търси вариант за кандидатстване по 

програми. 

Йорданка Узунска: Няма такава клауза в договора. 
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Радка Желева: На заседанието на ПК бях за продажбата на имота, но след 

коментарите на днешното заседание би следвало да се преосмислят всички 

възможности. В с. Чуковец има много пенсионери, хора с ТЕЛК и инвалидни 

пенсии. Нека се даде възможност да се проучат нещата и затова ще гласувам 

„Въздържала се”. 

Росица Иванова: И аз на заседанието на ПК бях „За”, но сега ще гласувам 

„Въздържала се”. Нека се огледа от всички страни и ако няма други варианти, 

тогава ще се продаде. Кога изтича договорът на наемателя? 

Камелия Христова – ст. специалист общинска собственост: По плана 

сградата се води Клуб на пенсионера, но там няма регистриран пенсионерски клуб. 

Договорът с наемателя е сключен на 29.12.2010 г. и е за срок от 5 (пет) 

години.Изтича на 29.12.2015г. Месечната цена на наема е 59,40 (петдесет и девет 

лева и четиридесет ст.) лева. 

Златка Питакова: Затова колеги , трябва да се въздържаме от включване на 

допълнителни докладни в дневния ред ! 

Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1 от ЗОС и чл.43, ал.1 от 

Наредбата за реда придобиване управление и разпореждане с имоти и вещи 

общинска собственост и проявен интерес за закупуване на имота, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 485 
 

1.Включва в годишната „Програмата за управление и разпореждане с имоти – 

общинската собственост в Община Алфатар през 2015 год. ”, в раздел ІІ, „Б” 

„ИМОТИ, КОИТО ОБЩИНА АЛФАТАР ИМА НАМЕРЕНИЕ ДА ПРОДАДЕ”, 
недвижим имот частна общинска собственост Клуб на пенсионера (паянтова 

сграда), със застроена площ от 56 м
2
(петдесет и шест), и дворно място с площ от 

1828 м
2
 (хиляда осемстотин двадесет и осем), намиращ се в УПИ Iобщ., кв.8, по 

регулационния план на с.Чуковец, общ.Алфатар, АОС (ч) №4 от 10.02.2000г., 
вписан в Службата по Вписванията на 04.04.2007г. с вх. рег.№3036, том VIІ, стр.19, 

ПК 10560, дело 1375.  

2.Дава съгласие за продажба на недвижим имот частна общинска собственост 

Клуб на пенсионера (паянтова сграда), със застроена площ от 56м
2
(петдесет и 

шест), и дворно място с площ от 1828 м
2
 (хиляда осемстотин двадесет и осем), 

намиращ се в УПИ I общ., кв.8, по регулационния план на с.Чуковец, общ.Алфатар, 

АОС (ч) 4 от 10.02.2000г. вписан на 04.04.2007г. с вх. рег.№3036, том VIІ, стр.19, 

ПК 10560, дело 1375, чрез публичен търг с явно надаване по първоначална тръжна 

цена 4150 ( четири хиляди сто и петдесет) лева без включен ДДС, и ДДС в размер 

на 830,00 лв.( осемстотин и тридесет). 

3.Възлага на кмета на Община Алфатар да извърши по следващите процедури 

по продажбата по предвидения за това начин в Закона за общинската собственост и 

Наредбата за реда придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи 

общинска собственост в община Алфатар, и да сключи Договор. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 0; „против” – 4; „въздържали се” – 7. 
 

Златка Питакова въздържала се Нели Маринова въздържала се 
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Живка Великова против Петър Иванов въздържал се 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов въздържал се 

Марин Пейчинов против Радка Желева въздържала се 

Росица Иванова въздържала се Тюркян Мехмед въздържала се 

Йорданка Количкова против 
  

 

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка тринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Няма постъпили заявления и др. 
 

Росица Иванова: Искам да помоля г-жа Стефка Жекова за следващата сесия 

да внесе докладната за смяна на статута .на НУ .„Отец Паисий” с. ..Алеково.. от 

основно в защитено училище. Ако пропускаме срока да се направи извънредна   

сесия. 

Живка Великова: И аз се опасявам да не изтървем срока. Защото имаме 14 

дневен срок за обжалване. И ако имаме някакви пропуски и трябва да се правят 

промени ще изпуснем срока. 

Съгласна съм с г-жа Иванова: ако трябва да се направи извънредна сесия   

специално за това. 

Стефка Жекова: Срокът е до 30.06.2015 г.  

Златка Питакова:   Колеги , имаме   покана  за членовете на бюджетната   

комисия за участие в XVIII-та Национална среща на финансистите от общините, 

която ще се проведе от 28 до 30 май 2015 година  (четвъртък, петък и събота) в  

Санаторно – оздравителен комплекс „Камчия“, к.к. Камчия. Който желае да ми се 

обади.? 

Нели Маринова: Искам да поканя всички общински съветници по случай 

рождения ден на дома за стари хора на 22.04.2015 г.Ще получите покана. Ще се 

радваме да присъствате. 

Йорданка Узунска: На 16.05.2015 г. ще се проведе ІV-и събор за автентичен 

добруджански фолклор "АЛФАТАРСКИ БАГРИ". Всички да се чувстват поканени. 

Златка Питакова: Част от  колегите  ще  участват в Годишната среща на  мест-

ните власти, която ще се проведе от 17 – 19 май 2015 г. в гр. Пловдив. На 28-29 май 

ще се участва в XVIII-та Национална среща на финансистите и др. мероприятия. 

Тъй като колегите (общински съветници и  общинска администрация) ще бъдат  

ангажирани през повечето от дните на месец май , предлагам общинска  админист-

рация да подготви материалите за предстоящото заседание до 08.05.2015 г., за да. 

можем да намерим удобна дата да го проведем до 20.05.2015г. Другата причина е 

срока за смяна на статута на НУ  „Отец Паисий” с. Алеково в защитено училище. 
 

Благодаря Ви колеги! 
 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 15.00 часа. 

 

             ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


